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朝陽科技大學
091學年度第1學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	0362
	Course Number
	0362

	授課教師
	李麗玲
	instructor
	LEE,LI LING

	中文課名
	英語會話
	Course Name
	English Conversation

	開課單位
	主題英文類(日)
	Department
	

	修習別
	選擇必修
	Required/Elective
	Topics in English

	學分數
	2
	Credits
	2

	課程目標
	本課程藉由不同情境，輔以英語CD及錄影帶，設定專題來提供一個英語談話的情境，使學生能學習到合宜的詞句。小組討論、角色演練為主要教學技巧，以期能增強學生之聽說能力。
	Objectives
	This course aims at providing an English-speaking environment to allow students learn about the speaking strategies and common expressions used in different situations through viewing CD, video films and oral practice. Small-group/pair discussion and role-playing are also parts of the methodologies.

	教材
	鼓勵學生參與下列教學活動學會如何使用標準英語---角色扮演,語言遊戲,分組討論,聽力訓練,問答互動.
	Teaching Materials
	 Students are encouraged to use standard English by participating in the following activities: role-playing, language games, discussioin. listening for information and question/answer interactions.

	成績評量方式
	1.平常成績---[小考,口頭報告,角色扮演]30%

2.期中考---30%

3.期末考----40%
	Grading
	1.Daily performance-30%

(quizes, oral presentation, and role-playing)

2.Mid-term Exam.-30%

3. Final Examination -30%

	教師網頁
	 

	教學內容
	這個科目是設計來訓練學生加強英語溝通能力，經由組織良好的互動，學生學到如何更有效的聽及說且能輕鬆的用標準式英文增強理解力及與其他學生間之互動。
	Syllabus
	This course is designed to train students to increase their English ability in communication competence. Through the well-organized activities, students learn to speak and listen more effectively, to increase their comprehension and to interact with others in standerd English without difficultly.


尊重智慧財產權，請勿非法影印。

